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Protokół Nr XXVI/17  z posiedzenia 

Rady Miejskiej w Michałowie VII kadencji, które odbyło się 31 stycznia 2017r. w sali 

narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11 

Obradom przewodniczyła Irena Suprun - Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Michałowie. 

O godzinie10:05 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Michałowie  - otworzyła obrady XXVI 

Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 12 radnych.  

1. Barszczewska Anna 

2. Bielenia Nina 

3. Borowski Jan 

4. Burak Dorota 

5. Dziewiątkowski Sławomir 

6. Kazberuk Alina 

7. Kupraszewicz Ewa 

8. Ławreszuk Halina 

9. Łuksza Sławomir 

10. Łuksza Swietłana 

11. Nos Eugeniusz 

12. Suprun Irena – przewodniczący Rady 

 

Nieobecni radni: Ancipiuk Maria, Charytoniuk Marek – wiceprzewodniczący Rady, 

Hajduczenia Marian 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Michałowa – Włodzimierz Konończuk, Zastępca Burmistrza Jerzy 

Chmielewski, Skarbnik - Małgorzata Golak, kierownicy zakładów budżetowych, Mecenas – 

Aleksander Bojczuk, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy gminy. 

Przewodnicząca po sprawdzeniu listy obecności, stwierdziła, że obrady są 

prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji.  

 

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XXVI sesji Rady Miejskiej w Michałowiea 

Radny Eugeniusz Nos odniósł się do złożonego w dniu 27.12.2016r. do 

Przewodniczącej Rady pisma, wystosowanego przez sołtysa Bachur Zdzisława Worony. W 

piśmie Sołtys wnioskował o dokonanie zmian w statucie sołectwa Bachury z uwzględnieniem 

nadania uprawnień dla jednostki pomocniczej sołectwa Bachury do prowadzenia gospodarki 

finansowej w ramach budżetu Urzędu Miejskiego w Michałowie. Radny złożył wniosek o 

rozpatrzenie i przedyskutowanie na sesji wniosku Sołtysa w związku z tym, iż Sołtys nie 

uzyskał odpowiedzi na złożone pismo. 

 

O godz. 10:07 na salę narad przybyła radna Maria Ancipiuk 

 

Przewodnicząca o godzinie 10:13 ogłosiła 5 min przerwę – po przerwie wznowiła 

obrady.  

  

 Po przerwie Radny Eugeniusz Nos zwrócił się z pytaniem do pani Skarbnik, czy Sołtys 

i sołectwo w Bachurach może mieć założone konto w tym samym banku co nasza gmina, w 
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ramach budżetu Urzędu Miejskiego. Jak wyjaśnił radny, Sołtysowi docelowo zależy na 

założeniu subkonta i to jest sednem całej sprawy. 

 Skarbnik Małgorzata Golak wyjaśniła, iż w konsultacji z naczelnikiem Wydziału 

Kontroli RIO w Białymstoku opracowywała odpowiedź na pierwsze pismo Sołtysa Bachur 

(pismo z dnia 21.06.2016r.). W odpowiedzi na pismo były wystosowane obszerne wyjaśnienia 

i wskazówki dot. funkcjonowania; z przepisów wynika, iż sołectwo może prowadzić 

gospodarkę finansową w ramach budżetu gminy, ale ten przepis jest martwy i nigdzie nie 

stosowany. Pani Skarbnik stwierdziła, że jeżeli zachodzi potrzeba, może zobowiązać się do 

wystosowania oficjalnego pisma do RIO w celu wyjaśnienia powyższego tematu.  

 Podczas dalszej dyskusji poruszono sprawę możliwości założenia subkonta i jego 

technicznej obsługi. Jak zauważył Mecenas jest to temat trudny, regulowany ustawami o 

funduszu sołeckim i o samorządzie gminnym. Można mieć założone subkonto, ale środki 

niepochodzące z budżetu gminy muszą być rozliczane w ramach budżetu gminy co jest 

technicznie trudne, niedoprecyzowane w przepisach i może grozić odpowiedzialnością karną 

związaną z gospodarowaniem tymi środkami.  

  Przewodnicząca wyjaśniła, że wniosek złożony przez Sołtysa Bachur dotyczył 

poprawy statutu sołectwa Bachury. Określenie zakresu zmian leży w gestii sołectwa-po 

uzyskaniu takich propozycji, Rada w dalszej części może podjąć stosowną uchwałę zmieniającą 

statut sołectwa. Przewodnicząca zaproponowała Sołtysowi Bachur o skonsultowanie się z 

Mecenasem i wypracowanie satysfakcjonującego rozwiązania dot. omawianej sprawy.  

 Radna Dorota Burak zauważyła, że założenie stowarzyszenia w ramach sołectwa daje 

możliwość założenia niezależnego konta i dysponowania środkami w dowolny sposób, bez 

udziału gminy.  

W związku z tym, iż odbyła się dyskusja nad zgłoszonym przez radnego Eugeniusza 

Nosa wnioskiem, radny Eugeniusz Nos wycofał zgłoszony na początku obrad wniosek.  

 Z innych wniosków zgłoszono: 

 Radna Alina Kazberuk – zgłosiła wniosek o opiniowanie i parafowanie przez 

Mecenasa wszystkich projektów uchwał z dziedziny oświaty.  

 Radna Maria Ancipiuk - zgłosiła wniosek formalny dot. porządku obrad o 

wykreślenie w punkcie 8 „Podjęcie uchwał” – podpunktów c, d i e. Radna stwierdziła, 

że wraz z materiałami radni nie otrzymali planów pracy Komisji: Planowania, Oświaty 

i Rolnictwa – Przewodnicząca poinformowała, że w związku z koniecznością  podjęcia 

planów pracy komisji w terminie do 31.01 oraz w związku z tym, iż posiedzenia 

niektórych komisji odbyły się po terminie wysyłki materiałów - plany pracy w/w 

komisji zostały radnym przesłane drogą mailową a w dniu dzisiejszym zostaną 

odczytane. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wnioskiem formalnym, aby w porządku 

obrad w punkcie 8 „Podjęcie uchwał” – wykreślić podpunkty c, d i e.  

Radni w głosowaniu jawnym 2 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” odrzucili zgłoszony wniosek.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Przewodnicząca przeszła do głosowania porządku obrad. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się’ przyjęli porządek: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w 2016  r. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w 2016  r. 
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7. Przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w 2016  r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2017; 

b) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017; 

c) przyjęcia planu pracy Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i Komunalnej na rok 2017; 

d) przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia na rok 2017; 

e) przyjęcia planu pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego na rok 2017; 

f) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2017 roku; 

g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej polegającej na prawie przejazdu i 

przechodu przez nieruchomość stanowiącej własność Gminy Michałowo; 

h) ustalenia wysokości opłat za świadczenia dzieci do lat 5 w Gminnym Przedszkolu w 

Michałowie; 

i) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Michałowo oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania; 

j) zatwierdzenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli oraz specjalności, form kształcenia i doskonalenia, na które dofinansowanie jest 

przyznane w 2017 r. 

k) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą Prawo oświatowe. 

 9. Informacja o wykazie nieruchomości, stanowiących własność Gminy Michałowo, przeznaczonych 

do sprzedaży w 2017 r. 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

  W obliczu braku uwag do protokołu Przewodnicząca przeszła do głosowania 

protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli protokół z XXV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz przedstawił radnym sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym (w 

załączeniu do protokołu). 

Poruszono następujące kwestie: 

 Radna Maria Ancipiuk prosiła o wyjaśnienie: 

- co zostało zawarte we wniosku dot. kanalizacji w Nowej Woli i jakie są szanse na 

pozyskanie środków – Burmistrz stwierdził, że gmina robi wszystko, aby zrealizować 

to przedsięwzięcie; ocena projektów nie należy do gminy, kryteria są ustalone 

zarządzeniem Ministra Rolnictwa a szanse na pozyskanie środków są zawsze;  

- kiedy będzie znany terminarz wywozu śmieci – Przewodnicząca poinformowała, że 

na stronie internetowej terminarz na luty jest już umieszczony;  

- czy z Powiatem zostało podpisane porozumienie odnośnie budowy dróg powiatowych 

(droga Sokole i Podozierany) – Burmistrz poinformował, że nie zostało podpisane 

porozumienie z Powiatem z racji decyzji Rady Powiatu. 
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 Radny Sławomir Łuksza prosił o informację na temat prowadzonych działań 

związanych z budową przedszkola oraz z jego lokalizacją- Zastępca Burmistrza 

poinformował, iż ogłoszono zapytanie ofertowe dot. wyłonienia projektanta 

przedszkola. Termin wpływu ofert był ustalony na dzień dzisiejszy, ale ze względu na 

liczne prośby zainteresowanych przesunięto go o kilka dni. W przeciągu pół roku 

planowane jest wykonanie projektu, dokumentacji i przeprowadzenie przetargu w celu 

rozpoczęcia budowy przedszkola. Zastępca Burmistrza dodał, że po wypracowaniu 

koncepcji jej kształt zostanie przedstawiony radnym. W kwestii lokalizacji temat 

szeroko opisany został w „Gazecie Michałowa”, lokalizacją zajmowała się również 

Komisja Oświaty i wskazano lokalizację przy Gminnym Zespole Szkół w Michałowie, 

poprzez jego rozbudowę, natomiast konkretne rozwiązania są ujęte w programie 

funkcjonalno – użytkowym umieszczonym na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

Podczas dyskusji nad tematem budowy przedszkola radne Alina Kazberuk i 

Maria Ancipiuk zwróciły uwagę na trudności techniczne związane z koniecznością 

przeniesienia skateparku mieszczącego się przy GZS co spotęguje koszty. Ponadto 

dyskutowano o lokalizacji, konieczności porozumienia się z radą rodziców oraz z 

mieszkańcami.  

 

W wyniku dyskusji Radny Sławomir Łuksza złożył wniosek formalny o 

przeprowadzenie konsultacji wśród mieszkańców w sprawie lokalizacji przedszkola – w formie 

ankiety- czy przy Gminnym Zespole Szkół, czy przy obecnym przedszkolu na rogu ul. Leśnej 

i Gródeckiej oraz trzeci wariant – aby nie budować przedszkola.  

 

Radny Sławomir Dziewiątkowski zauważył, że ulokowanie przedszkola z dala od 

GZSz spotęguje koszty utrzymania (np. kolejna stołówka). Przewodnicząca  przychyliła się do 

słów radnego dodając, iż każde kolejne nowe działania i propozycje mogą spowodować, że 

przedszkole może nie powstać.   

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 

radnego Sławomira Łukszę o przeprowadzenie konsultacji wśród mieszkańców w kwestii 

budowy przedszkola.   

Radni w głosowaniu jawnym 6 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli zgłoszony wniosek.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

Burmistrz stwierdził, że podejmowanie tego typu uchwał nie ma mocy prawnej, 

ponieważ ta uchwała powinna być przygotowana wnioskiem 4 radnych – a przegłosowany 

przed chwilą wniosek nosi znamiona uchwały. 

Mecenas potwierdził słowa Burmistrza dodając, że takiego typu uchwały powinny być 

poprzedzone konsultacjami wśród radnych, na komisjach; ponadto konsultacje należy 

przeprowadzać na samym początku a nie na etapie powstania funkcjonalnych projektów; 

kolejną sprawą jest określenie, czemu taka uchwała ma służyć oraz przygotować ją określając 

szczegóły planowanych konsultacji np. termin. 

 

Ad. 5 Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w 2016 r. 

Radna Anna Barszczewska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2016 r. (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli odczytane 

sprawozdanie.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  
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Ad. 6 Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w 2016 r. 

Radny Eugeniusz Nos przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego odczytał sprawozdanie z działalności Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego za 2016 r. 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Radna Dorota Burak przewodnicząca Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i 

Komunalnej odczytała sprawozdanie z działalności Komisji Planowania Gospodarki 

Finansowej i Komunalnej za 2016 r. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Radna Alina Kazberuk przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia odczytała 

sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia za 2016 r. (sprawozdanie w 

załączeniu do protokołu). 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli odczytane 

sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Michałowie.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

 

Ad. 7 Przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w 2016 r 
Przewodnicząca odczytała sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Michałowie 

za 2016 r. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli sprawozdanie z 

działalności Rady Miejskiej w Michałowie.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

 

Przewodnicząca o godzinie 12:02 ogłosiła przerwę, o godz. 12:14 wznowiła obrady. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 

Radna Maria Ancipiuk zaproponowała, aby w planie pracy dodać zapisy: omówienie 

realizacji zadań inwestycyjnych za 2016 rok oraz omówienie przygotowań do inwestycji 

ujętych w budżecie na 2017 rok. 

Przewodnicząca stwierdziła, że zgłoszone przez radną punkty zawarte są w planach 

pracy komisji, natomiast Burmistrz dodał, że tymi tematami Rada będzie zajmować się przy 

sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

planu pracy Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/174/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 

Radna Anna Barszczewska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż w 

porównaniu do planu pracy przesłanego radnym, dokonano zmiany brzmienia punktu 3, który 
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otrzymał brzmienie: „Kontrola spełnienia wymogów formalnych rozpatrywania skarg i 

wniosków wpływających do Urzędu Miejskiego” oraz punktu 6,  który otrzymał brzmienie: 

„Stan realizacji usług zleconych przez Urząd Miejski w trybie zamówień publicznych i 

zestawienie wniosków składanych w 2016 roku o pozyskanie środków zewnętrznych na 

realizację zadań Gminy” – zmiany dokonano w porozumieniu z Kancelarią Prawną.  

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/175/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Michałowie na 2017 rok 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania 

Gospodarki Finansowej i Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 

Radna Dorota Burak przewodnicząca Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i 

Komunalnej odczytała plan pracy komisji (w załączeniu do protokołu). Radna dodała, że 

komisja planuje 10 posiedzeń wciągu 2017 roku. 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i Komunalnej Rady 

Miejskiej w Michałowie na 2017 rok. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/176/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania Gospodarki Finansowej 

i Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 

Radna Alina Kazberuk przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia odczytała 

plan pracy komisji (w załączeniu do protokołu). Radna dodała, że komisja planuje 10 posiedzeń 

wciągu 2017 roku. 

Zgłoszono następujące uwagi: 

 Radna Ewa Kupraszewicz odnosząc się do pkt. 2 w terminie kwiecień – czerwiec 

prosiła o zmianę roku szkolnego z 2016/2017 na 2017/2018; 

 Przewodnicząca prosiła o wykreślenie z nazw komisji słowo „sportu” oraz 

zaproponowała następujące brzmienie punktów: 

-  pkt. 1 w terminie kwiecień – czerwiec tj.: „Informacja o wydatkach z budżetu gminy 

ponoszonych na edukację, wychowanie i opiekę uczniów uczęszczających do placówek 

oświatowych.”; 

- pkt. 1 w terminie lipiec – wrzesień tj.: „Ocena i podsumowanie działalności  placówek 

oświatowych za rok szkolny 2016/2017.” 
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 Radna Dorota Burak zaproponowała następujące brzmienie pkt. 5 w terminie lipiec – 

wrzesień tj.: „Opracowanie wniosków i propozycji do projektu budżetu na 2018 rok w 

dziale oświata i wychowanie oraz kultura i sport”. 

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem ze zgłoszonymi 

zmianami. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/177/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia Rady 

Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 

 

O godz. 12:45 salę narad opuściła radna Swietłana Łuksza 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w 

Michałowie na 2017 rok 

Radny Eugeniusz Nos przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego odczytał plan pracy komisji (w załączeniu do 

protokołu). Radny prosił, aby ewentualne poprawki zgłaszać poprzez składanie wniosków.   

W wyniku dyskusji nad projektem uchwały zgłoszono następujące uwagi: 

 Przewodnicząca zaproponowała: 

-  aby słowo „Kontrola” występująca w punktach: I kwartał – pkt. 4, II kwartał – pkt. 2 

i 3 – zamienić na słowo „Analiza”; w II kwartale w pkt. 2 po słowie „Analiza” dopisać 

również słowo „działalności”. 

- wykreślić w III kwartale pkt. 2 tj. „Informacja na temat rozliczeń stowarzyszeń z 

dotacji uzyskanych od gminy”; 

 Radna Halina Ławreszuk zgłosiła wniosek o zmianę zapisu punktu 3 w IV kwartale 

na następujący zapis: „Analiza przydzielania zasiłków przez MGOPS w Michałowie 

oraz zasady i kryteria udzielania pomocy w okresie zimowym”.  

Radny Eugeniusz Nos odczytał plan pracy komisji uwzględniający zgłoszone uwagi i 

wnioski.  

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem ze zgłoszonymi 

zmianami. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i 

Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/178/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Michałowie na 2017 rok 
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Projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Michałowo 

w 2017 roku 

Kierownik referatu inwestycyjno – geodezyjnego Elżbieta Rosińska odczytała 

uzasadnienie do projektu uchwały (uzasadnienie w załączeniu do protokołu). Kierownik 

Elżbieta Rosińska poinformowała, iż program w porównaniu do roku poprzedniego nie uległ 

zmianie i został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii. Kierownik 

poinformowała również o kosztach odłowu bezdomnych zwierząt.  

 

O godz. 13:07 na salę narad powróciła radna Swietłana Łuksza 

 

Radny Eugeniusz Nos przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt uchwały.  

Radny Sławomir Łuksza zauważył, iż zmianie uległa osoba z którą podpisano umowę 

na zapewnienie miejsca dla zwierząt gospodarskich, które ewentualnie należałoby odebrać od 

właściciela.  

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2017 roku. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/179/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2017 roku 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

gruntowej polegającej na prawie przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącej 

własność Gminy Michałowo 

Kierownik referatu inwestycyjno – geodezyjnego Elżbieta Rosińska odczytała 

uzasadnienie do projektu uchwały (uzasadnienie w załączeniu do protokołu). Przedmiotem 

uchwały jest wyrażenie zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej w ewidencji jako 

działka nr 318/13 położonej w miejscowości Michałowo, która stanowi własność Gminy 

Michałowo, ograniczonym prawem rzeczowym tj. służebnością przejazdu i przechodu na rzecz 

każdoczesnego właściciela działki nr 318/12 położonej w miejscowości Michałowo.  

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej polegającej na prawie przejazdu i 

przechodu przez nieruchomość stanowiącej własność Gminy Michałowo. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/180/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej polegającej na 

prawie przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącej własność Gminy 

Michałowo. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia dzieci do lat 5 

w Gminnym Przedszkolu w Michałowie  

Radna Alina Kazberuk przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radna Dorota Burak przewodnicząca Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i 

Komunalnej poinformowała, że komisja w § 1 ust. 2 projektu uchwały zaproponowała zmianę 

godziny realizacji podstawy programowej na godziny od 8:00 do 13:00 – pozwoli to na 

możliwość realizacji podstawy programowej w wymiarze 5 godz. dzieciom dojeżdżającym, 

które przed godz. 8smą przyjeżdżają do przedszkola.  

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały ze zmianą 

dot. godz. realizacji podstawy programowej w godz. 8:00-13:00.  

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za świadczenia dzieci do lat 5 w Gminnym Przedszkolu w 

Michałowie. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/181/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia dzieci do lat 5 w Gminnym 

Przedszkolu w Michałowie 

 

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 

niepublicznych szkół, przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Michałowo oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystywania 

Radna Alina Kazberuk przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

poinformowała, iż komisja nie wniosła uwag do  powyższego projekt uchwały. 

Radny Jan Borowski zgłosił uwagę dot. poprawienia nazewnictwa w załączniku nr 1 

do regulaminu.  

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Michałowo oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/182/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

szkół, przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie 

Gminy Michałowo oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystywania 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz specjalności, 

form kształcenia i doskonalenia, na które dofinansowanie jest przyznane w 2017 r. 

Radna Alina Kazberuk przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

poinformowała, iż komisja nie wniosła uwag do  powyższego projekt uchwały. 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli oraz specjalności, form kształcenia i doskonalenia, na które dofinansowanie jest 

przyznane w 2017 r. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/183/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie zatwierdzenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz specjalności, form kształcenia i doskonalenia, na 

które dofinansowanie jest przyznane w 2017 r. 

 

Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

 Zastępca Burmistrza poinformował, iż reforma oświaty związana z wygaszeniem 

gimnazjum i przekształceniem sześcioklasowej szkoły podstawowej w szkołę ośmioklasową 

wymaga dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/184/16 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 31 stycznia 2017 

roku w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego 

Przewodnicząca o godzinie 13:37 ogłosiła przerwę, o godz. 13:47 wznowiła obrady. 

 

Ad. 9 Informacja o wykazie nieruchomości, stanowiących własność Gminy 

Michałowo, przeznaczonych do sprzedaży w 2017 r. 

 Kierownik Elżbieta Rosińska poinformowała, iż wykaz zawiera nieruchomości: które 

w ubiegłym roku były przeznaczane do sprzedaży (dot. Jałówki i Zaleszan), nieruchomości 

wyznaczone przez gminę, oraz nieruchomości, które ujęto w wykazie w związku z wnioskami 

mieszkańców. Kierownik dodała, że w przypadku nieruchomości, których wartość przekroczy 

20 tyś zł zostanie podjęta odrębna uchwała o jej sprzedaży. 

 Radna Dorota Burak zgłosiła zapytanie dot. działki nr 325/7 w Michałowie i 

możliwości dojazdu do tej działki – Kierownik Elżbieta Rosińska wyjaśniła, że działka ta 

wydzielona jest na prośbę właściciela działki nr 323 i przeznaczona jest na polepszenie 

zagospodarowania, z czym wiąże się bezprzetargowy tryb sprzedaży działki 325/7.    

 

Ad. 10 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  

 Radna Ewa Kupraszewicz zgłosiła zapytanie dot. podania podstaw prawnych 

zabraniających nagrywania kamerą sesji. Radna na ręce Przewodniczącej złożyła 

pisemne zapytanie – Mecenas poinformował, że na poprzedniej sesji nie powiedział, że 

nagrywanie jest zabronione a zajął stanowisko, iż w związku z nagrywaniem mogą 

powstać różnego rodzaju komplikacje, również w ocenie prawno – karnej. W związku 

z powyższym lepiej, aby gmina nie nagrywała kamerą, natomiast każdy kto chce może 

dokonać takiego nagrania.  
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 Radna Nina Bielenia na ręce Przewodniczącej złożyła pisemne zapytanie dot. ilości 

środków jakie wpłynęły do gminy, które pozyskano ze środków Unii Europejskiej w 

ramach projektów złożonych przez samorząd. 

 Radna Maria Ancipiuk na ręce Przewodniczącej złożyła zapytania dot.: 

- zaplanowanych w budżecie środków na pobory dla pani Julity Niepłoch – Sitnickiej; 

- termomodernizacji Gminnego Zespołu Szkół w Michałowie i prac związanych z 

wymianą okien w trakcie obecności dzieci w szkole – Przewodnicząca prosiła 

Dyrektora GZS o wyjaśnienie powyższej sytuacji – Dyrektor GZS Jan Łuksza 

poinformował, że w związku z trwającą termomodernizacją szkoły miał jedno 

zgłoszenie od rodzica dot. roznoszącego się zapachu farby. Natomiast wymiana okien 

trwała 4 dni, dotyczyła korytarzy i miała miejsce tylko podczas trwających zajęć 

lekcyjnych.  

 

Ad. 11 Sprawy różne 

Poruszono następujące tematy: 

- Radna Alina Kazberuk: 

 spytała, czy Burmistrz wykorzystał urlop wypoczynkowy za 2015 rok – Burmistrz 

poinformował, że urlop za 2015 rok został wykorzystany w całości.  

 zgłosiła konieczność posypania oblodzonych chodników i ulic w Michałowie – wniosek 

radnej podzieliła również Przewodnicząca. 

W wyniku dyskusji Kierownik ZGKiM Eugeniusz Załęski zgłosił konieczność 

zakupu dodatkowego sprzętu służącego m.in. do zimowego utrzymania dróg. 

Burmistrz podzielił wniosek kierownika i stwierdził, że pierwsze wolne środki należy 

zarezerwować na zakup posypywarki.  

- Radna Ewa Kupraszewicz: 

 zgłosiła propozycję przeznaczenia środków na wykonanie drogi do Domu Ludowego w 

Sokolu, w przypadku, gdyby jednak Powiat nie przeznaczył środków na przebudowę 

drogi powiatowej przechodzącej przez miejscowość Sokole – Burmistrz stwierdził, że 

nie ma jeszcze oficjalnej informacji odnośnie decyzji Rady Powiatu; 

 spytała o powód braku organizacji ferii zimowych przez MOSiR – Dyrektor MOSiR 

Dariusz Golak poinformował, że z uwagi na zmniejszony budżet jednostki, nie 

ogłaszano naboru na tegoroczne ferie  

- Radny Eugeniusz Nos – zwrócił uwagę na konieczność poprawy stanu tych dróg, które są 

potrzebne a ich poprawa jest niezbędna; 

- Radna Maria Ancipiuk - spytała Burmistrza, jaka inwestycja została w całości wykonana w 

roku 2016 i jaką inwestycję zamierza się wykonać w roku 2017 – Burmistrz stwierdził, że do 

Gazety Michałowa była dołączona informacja w postaci biuletynu mówiąca o działaniach i 

inwestycjach jakie zostały poczynione w przeciągu dwóch lat.  

- Radna Nina Bielenia – spytała Burmistrza, czy w latach 2017-2019 planuje się działania 

związane z budową podstrefy i tworzeniem nowych miejsc pracy – Burmistrz stwierdził, że 

takie pytanie padło na poprzedniej sesji i w tej kwestii już odpowiadał.  

- Radny Jan Borowski – spytał Burmistrza, czy Urząd posiada wiedzę w temacie przebudowy 

drogi wojewódzkiej Juszkowy Gród – Hajnówka – Burmistrz poinformował, iż z 

nieoficjalnych informacji wiadomo, iż uprawomocniła się decyzja środowiskowa, jest również 

projekt na tą drogę, także prace Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich idą w dobrym 

kierunku. Natomiast pojawił się temat doprojektowania dodatkowego odcinka drogi i PZDW 

zmierza w kierunku połączenia inwestycji w jedną całość.  

- Radny Sławomir Łuksza – spytał, czy istnieje możliwości dofinansowania budowy żłobków 

(mowa o tym w mediach) i czy można to powiązać z budową przedszkola – Burmistrz 

stwierdził, że w tym temacie nic na razie mu nie wiadomo. 
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- Sołtys sołectwa Bachury Zdzisław Worona: 

 poinformował, iż w imieniu mieszkańców gminy złożył wniosek do Dyrektora 

Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o wydanie pozwolenia na budowę i 

rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 686 z uwzględnieniem ścieżki rowerowej na odcinku 

Juszkowy Gród – Jałówka – zasadność budowy drogi podzielił również sołtys sołectwa 

Jałówka Piotr Dąbrowski. 

 podziękował za poprawę stanu wody (zapach i smak) w wodociągu, który zapatruje 

m.in. wsie: Cisówka, Szymki, Bachury, 

 poruszył temat potrzeb sołectwa zgłaszanych w ramach funduszy sołeckich i pomówień 

zawartych na blogu Nasze Michałowo odnośnie budowy altanek – sołtys zaznaczył, że 

budowę altanek zgłosili mieszkańcy a nie burmistrz, którego opinia jest szargana.  

 - Sołtys sołectwa Tylwica Lilia Kulesza – zgłosiła konieczność budowy wodociągu we wsi 

Tylwica – Burmistrz poinformował, iż wodociąg jest na etapie projektu i potrzebne są środki 

w kwocie ok. 1 mln zł. 

- Radny Eugeniusz Nos – podziękował radnemu Marianowi Hajduczenia oraz sołtysowi 

Piotrowi Dąbrowskiemu za zorganizowanie koncertu kolęd. 

- Mieszkanka Michałowa Elżbieta Zakrzewska na ręce radnej Aliny Kazberuk 

przewodniczącej Komisji Oświaty złożyła stanowisko rodziców w temacie planów budowy 

przedszkola. 

- pracownik Urzędu Miejskiego Leszek Gryc zwrócił się z pytaniem do radnej Marii 

Ancipiuk, czy dn.22.01.2017r. ok. godz. 21:45 w Szymkach rozrzucała szkalujące m.in. jego 

osobę materiały, czy radna ma coś wspólnego z tą sytuacją – radna Maria Ancipiuk 

zaprzeczyła, informując, że tego dnia była na wyjeździe.  

 

Ad. 12 Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej 

 W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca o godz. 15:00 zamknęła obrady 

XXVI Sesji Rady w Michałowie VII kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Michałowie 

 

mgr Irena Suprun 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: U. Tarasewicz 

 
 


